

1. Przeznaczenie produktu:

Pojemniki plastikowe przeznaczone są do przechowywania różnego rodzaju przedmiotów, takich jak:

- Artykuły biurowe, zabawki, ubrania, narzędzia itp.
- Produkty suche, które nie są przeznaczone do spożycia (np. detergenty, materiały dekoracyjne).

Uwaga: Pojemniki te nie są odpowiednie do przechowywania produktów spożywczych lub napojów, chyba że wyraźnie zaznaczono inaczej.

2. Przed pierwszym użyciem:

1. Przetrzyj pojemnik wilgotną ściereczką, aby usunąć kurz i ewentualne pozostałości produkcyjne.
 2. Dokładnie osusz przed użyciem.
-

3. Zasady użytkowania:

1. Temperatura:

- Pojemniki plastikowe mogą być stosowane w temperaturach od -10°C do +50°C (chyba że producent określił inne zakresy).
- Unikaj przechowywania w bezpośrednim świetle słonecznym lub w pobliżu źródeł ciepła, aby zapobiec odkształceniu lub degradacji materiału.

2. Maksymalne obciążenie:

- Nie przeciążaj pojemnika, aby uniknąć jego pęknięcia. Sprawdź maksymalne obciążenie podane przez producenta, jeśli dotyczy.

3. Wilgoć i szczelność:

- Pojemniki plastikowe mogą być używane w wilgotnych miejscach, ale nie gwarantują pełnej wodoodporności, chyba że są wyposażone w specjalne uszczelki.

4. Kontakt z chemikaliami:

- Pojemniki można używać do przechowywania chemikaliów (np. detergentów, mydeł), o ile ich skład nie wpływa negatywnie na strukturę plastiku.
 - Unikaj przechowywania substancji żrących lub łatwopalnych, które mogą uszkodzić pojemnik lub stanowić zagrożenie.
-

4. Czyszczenie i konserwacja:

1. Do czyszczenia używaj ciepłej wody z dodatkiem łagodnego detergentu.
 2. Unikaj ostrych narzędzi, szorstkich gąbek i agresywnych środków czyszczących, które mogą uszkodzić powierzchnię pojemnika.
 3. Przechowuj pojemniki w suchym miejscu, aby zapobiec ich deformacji lub zanieczyszczeniu.
-

5. Ostrzeżenia:

1. Unikaj kontaktu z żywnością:

- Pojemniki nieprzeznaczone do kontaktu z żywnością nie spełniają wymogów dotyczących migracji substancji chemicznych do produktów spożywczych. Nie używaj ich do przechowywania jedzenia ani napojów.

2. Bezpieczeństwo dzieci:

- Trzymaj małe elementy pojemników (np. pokrywki, zapięcia) z dala od dzieci, aby uniknąć ryzyka zadławienia.

3. Ostrożność przy dużych obciążeniach:

- Podczas przenoszenia ciężkich pojemników zachowaj ostrożność, aby zapobiec ich upuszczeniu i możliwym uszkodzeniom.
-

6. Odpowiedzialność za środowisko:

1. W przypadku zakończenia użytkowania pojemnika, wyrzuć go do odpowiedniego pojemnika na odpady plastikowe (recykling).
 2. Unikaj spalania plastikowych pojemników, ponieważ może to prowadzić do emisji toksycznych gazów.
-

Oświadczenie o zgodności:

Potwierdzamy, że niniejszy produkt został wyprodukowany zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa i spełnia najwyższe standardy jakości oraz bezpieczeństwa

[EN]

1. Product purpose:

Plastic containers are designed to store various types of items, such as:

- Office supplies, toys, clothing, tools, etc.
- Dry products that are not intended for consumption (e.g. detergents, decorative materials).

Note: These containers are not suitable for storing food or beverages, unless otherwise expressly stated.

2. Before first use:

1. Wipe the container with a damp cloth to remove dust and any manufacturing residues.
 2. Dry thoroughly before use.
-

3. Rules for use:

1. Temperature:

- o Plastic containers can be used at temperatures between -10°C and +50°C (unless the manufacturer specifies other ranges).
- o Avoid storing in direct sunlight or near sources of heat to prevent deformation or degradation of the material.

2. Maximum load:

- o Do not overload the container to avoid it breaking. Check the maximum load indicated by the manufacturer, if applicable.

3. Moisture and tightness:

- o Plastic containers can be used in humid places, but they do not guarantee complete waterproofness unless they are equipped with special seals.

3. Contact with chemicals:

- o Containers can be used to store chemicals (e.g. detergents, soaps), provided their composition does not adversely affect the structure of the plastic.
 - o Avoid storing corrosive or flammable substances that may damage the container or pose a hazard.
-

4. Cleaning and maintenance:

1. Use warm water with a mild detergent for cleaning.
2. Avoid sharp tools, rough sponges and aggressive cleaning agents that may damage the surface of the container.
3. Store containers in a dry place to prevent deformation or contamination.

5. Warnings:

1. Avoid contact with food:
 - o Containers not intended for contact with food do not meet the requirements regarding the migration of chemical substances into food products. Do not use them to store food or drinks.
2. Child safety:
 - o Keep small parts of containers (e.g. lids, clasps) away from children to avoid the risk of choking.
3. Caution with heavy loads:
 - o When moving heavy containers, be careful to prevent them from dropping and possibly damaging them.

6. Environmental responsibility:

1. When the container is no longer useful, dispose of it in an appropriate container for plastic waste (recycling).
2. Avoid burning plastic containers, as this can lead to the emission of toxic gases.

Declaration of conformity:

We confirm that this product has been manufactured in accordance with applicable legal regulations and meets the highest quality and safety standards

[DE]

1. Produktzweck:

Kunststoffbehälter sind für die Aufbewahrung unterschiedlicher Gegenstände vorgesehen, beispielsweise:

- Bürobedarf, Spielzeug, Kleidung, Werkzeuge usw.
- Trockene Produkte, die nicht zum Verzehr bestimmt sind (zB Reinigungsmittel, Dekorationsmaterialien).

Bitte beachten Sie: Sofern nicht ausdrücklich anders angegeben, sind diese Behälter nicht zur Aufbewahrung von Lebensmitteln oder Getränken geeignet.

2. Vor dem ersten Gebrauch:

1. Wischen Sie den Behälter mit einem feuchten Tuch ab, um Staub und eventuelle Herstellungsrückstände zu entfernen.
 2. Vor Gebrauch gründlich trocknen.
-

3. Nutzungsbedingungen:

1. Temperatur:

- o Kunststoffbehälter sind bei Temperaturen von -10°C bis +50°C einsetzbar (sofern der Hersteller keine anderen Bereiche angibt).
- o Vermeiden Sie die Lagerung in direktem Sonnenlicht oder in der Nähe von Wärmequellen, um eine Verformung oder Verschlechterung des Materials zu verhindern.

2. Maximale Belastung:

- o Überladen Sie den Behälter nicht, damit er nicht platzt. Prüfen Sie ggf. die vom Hersteller angegebene maximale Belastung.

3. Feuchtigkeit und Dichtheit:

- o Kunststoffbehälter können in feuchten Räumen verwendet werden, allerdings kann keine absolute Wasserdichtigkeit garantiert werden, sofern sie nicht mit speziellen Dichtungen ausgestattet sind.

4. Kontakt mit Chemikalien:

- o Die Behälter können zur Aufbewahrung von Chemikalien (z. B. Reinigungsmittel, Seifen) verwendet werden, solange ihre Zusammensetzung die Struktur des Kunststoffs nicht negativ beeinflusst.
 - o Vermeiden Sie die Lagerung ätzender oder brennbarer Substanzen, die den Behälter beschädigen oder eine Gefahr darstellen könnten.
-

4. Reinigung und Wartung:

1. Verwenden Sie zur Reinigung warmes Wasser und ein mildes Reinigungsmittel.
 2. Vermeiden Sie scharfe Werkzeuge, raue Schwämme und aggressive Reinigungsmittel, die die Oberfläche des Behälters beschädigen könnten.
 3. Behälter trocken lagern, um Verformungen und Verunreinigungen zu vermeiden.
-

5. Warnungen:

1. Kontakt mit Lebensmitteln vermeiden:
 - o Behälter, die nicht für den Kontakt mit Lebensmitteln vorgesehen sind, erfüllen nicht die Anforderungen hinsichtlich der Migration von Chemikalien in Lebensmittel. Verwenden Sie sie nicht zur Aufbewahrung von Lebensmitteln oder Getränken.
 2. Kindersicherheit:
 - o Bewahren Sie Kleinteile von Behältern (z. B. Deckel, Verschlüsse) außerhalb der Reichweite von Kindern auf, um Erstickungsgefahr zu vermeiden.
 3. Vorsicht bei schweren Lasten:
 - o Gehen Sie beim Bewegen schwerer Behälter vorsichtig vor, damit diese nicht herunterfallen und möglicherweise beschädigt werden.
-

6. Umweltverantwortung:

1. Wenn das Ende der Lebensdauer Ihres Behälters erreicht ist, entsorgen Sie ihn in einem geeigneten Behälter für Kunststoffabfälle (Recycling).
 2. Vermeiden Sie das Verbrennen von Plastikbehältern, da dies zur Freisetzung giftiger Gase führen kann.
-

Konformitätserklärung:

Wir bestätigen, dass dieses Produkt in Übereinstimmung mit den geltenden Gesetzen hergestellt wurde und den höchsten Qualitäts- und Sicherheitsstandards entspricht.